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1 ) Godkienne stemmeberettigede''' ---.Dåible godkjent 19 medlemmermed stemmerett'

2) lnnkallingen.' 
Anders Bjørnestad påpekte at innkalling.n ${9. var i henhold til tovene ved at innkomne forslag

ikke var oun*Jn i#*å,.t.rnnkallingEn ble likevel enstemmig godkjent'

3) valg^av møteleder, referenter os,to medlemm"t tgl,,llfl;lSl'ågy"ix.oil?:"f3llu,r,ro*
Olav Monsson UfL ågt som møieleder' Ole Herman.Fjt

referenter, fuif-V"ft" 3g n"*t bø"tÅun" ble valgt til å undertegne protokollen'

4) Årsberetningf|;oruu 
Monsson reste årsberetningen. Årsberetningen ble.rredtatt med fBlgende

kommenrarer: Arne Fladby ,u ut foilii"urU liat a"r"elder biigomidler kan misforståes'

Midleneerbalanseførtogdet'o*tfinnt"iå{ønt"'aåno"tavriidlenesom^erbrukt.olav
Monsson orienterte om usikkerh"t* I l"""iig"rre av konsesSon. Den er ennå ikke innvilget, men

det er ingen rimelig tvil omrt a* tiir inffigt, olal oti*i".t" 98så-o* omstendighetene rundt

naboklager om ar deue gielder t"n"Åiotnv Bå0" ved avgang og i-nnflyging' Det er flest klager

på LN-ACF,;; f,!;å ff"g"ny.""" ii;;;;;i.;;et klase"påIDJt ble påpekt behov for

n6dlandingsøu"G"i?g at defte ku;;6."tti konflikimåd etablerte flyrutet' ved slike behov

bør naboene orientere-s på forhånd.ffi; Uja;;tiaO påoette at det er viktig å ikke pålegge oss

for mange dr;lt;"r. ioe flere r. ;;;;,sl]-oårur" eiterlvst i beretningen hvor mange

stasjoneringåfiåi;;;;;^kr;tb;; n?i [i11 og om.det .i nå"n tilvekst eler augang. Der er gitt 6n

,,y ,ru*1or,"rrn!riirr"ær* lzo10. d;; d;ii uEmerket at vi burde rette en stor takk for bingo-

midlene, tkkJr#ffåHilJ;Å;;;;";;;;iiig pa arr*øt"t. Deue var aue enige i. Arne

Fladby mente a! regnskap"r. no,"rBi,rd;;;;l&i?r'am for årsmØtet siden dette er en del av

regnskapet f;, å sfi; dåte fu'stetffir^d aå?Uv påp"tte at klubben står overfor Økonomiske

utfordringer"jslåiåio,ii;å;.;;;å;, iteretning;'ir;rtrvkk "meger gode fremtidsursikter" blir

fjernet. p.t ,å? å:1"åL.'ffi1:iir"" ifiå"*tonlu rtufit klubbens organlsas.lonskart' Arne Fladbv

påpekre 
" 

r,r"uæ"r i";;;ikk" o"n""iåitålleinstrutser og etter$ste.oppgavefordeling mellom

regnskapsl6iåi og økonomians";G.'il;- "nigft"t 
i ui"tty.*t burde aideide videre med å

tydetiggjøre'iåriåilft:.iidil,#;%d fiå* pap.it" også af det er viktig at klubben ikke

redefinerer rollene i strid med det tå- ftf"UU"o t'- uuå" med myndighe.tene om' Noen roller er

en klar ro*tråiii"g i.i[""r"r:"n Lg åp"rurions-tillatelsene gitt av myndighetene'

De ble ønsket velkommen av leder

19 av klubbens medlemmer møtte
i HovedstYret Olav Monsson'

fram til årsmøtet'
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Motorflygruppa:KåreSmith.leste"årsberetningen.Vedtattutenkommentarer.
Mikroflygruppa: Kai Ly_che r"*t" airå"i"in'i^n'-en-v"dtutt -ed fø1s:l31l131entar: Kjell

Øpstad.papettåai åEt er fel gi"ngitt ftå"ui.nitig til motorflygruppabm ingen nve elever'

Motorflygruppa har nytt teorikurt ";^;t; 
J;";' Parentesen;'i fikhet medmotorgruppen"

3'flå?tr"npa: Seilflygruppels-]*er ole Andr6 Knutsen leste årsberetningen' som ble vedtatt. 
^

med føtgenO" to,tÅJniaråi: lN-rÅJ;i";åk;Li ca-S00; og solgt for.kgn 140'' Er det rimelig?

Dette ble forklart med ar man ønsket;;;;ril;Jtt"irlgo" tai og åt ca halvparten av kostnadene

var å,rskontrollen og den andre frufupatt"fuar uforutsette kostnaåer' Dette vår vanskelig å gtrØre

noe med på det tidspunktet tun op|fitg".;il. M;;ilun "it 
tr"p"ny er vi noe mer sårbare på

driftsavbrudd men Tore Kavli påp.ffiil ;;; k;;l;i; rlepgflv.tilbake.fra andelslaget som eier

LN-TAU. Jon Vedum sa at klubben-ålra ui*rt" om fremtidige-kostnader!å LN-TAU og derfor

var det mer hensiktsmessig å selge'd;it; flyJ;g ikk" LN-DFK' Oddvar GrØstad etterlyste

hvordan trenden i aktiviteten u*r u;i;l:;åbil;l".rynkende. utviklingene er svakt synkende'

Jon Vedum papliå 
"t 

instruktørkaiU;"å;; t;;Gitd"' Det er både fårre instruktører os de

aktive ln.rru"iSiioiå;' ffii;;å-iøv"tmve mer hvis instruktørkapasiteten var bedre'

o *rnfi:l:frilret: 
Ble presentert av KolbjØrn walderhaug. Regnskapet ble go{kjgnt med f6lgende.

kommenrarer: Det var er relativt ttåilå"rlt å"i1"* f""tt ostnaair og fiielinntekter' Dette skal i

prinsipper være like store beløp. unalistuaoet skriver tåe i.u to for[old; I ) en reunins fra Shell

kom førsr i februar 2010, mens ,""[å"'åi. rvr,-i nouemuå? tbbg "gri;;i";. 
Alle"var ånig i at det

var uheldig med så mye svinn-. $jgiiQlttld spurte.om telleverkeivar godt nok kalibrert' Det

kom mange gode forslag ril rilrak r--a"Låor"i* ruinn 9Å-å"t anbefaltiforslaget var at fylte antall

liter skulle føres i hvert enkelt flyt;;;ij";"r' råi d"h itil med et forslåg som årsmØtet

vedtok: "ÅrsmØtet pålegger styret i fi;;J;;** som reduserer svinn av fuel"' Arne Fladby

påpekte at u,ru"uenJny?? ou"itorsikret og at-premi"n" æJåt er alt for store' Revisors beretning

ble presenreJ."{AiJ-r#;i,!qru;ir;?;l;;a;pp. ror wattum etterlvsre ortere rakturering av

fuel til de private itasjonerte fly*;. R;;;;[upån"?åt gruppene ble ikke lagt fram' men kan

,i,rO"t"t uåo å ga inn på klubbåns hjemmeside'

6) lnnkomne forslag
Anders Bjørnestad påpekte at dagsorden som er lagt ut på web ikke er i samsvar med klubbens

lover (g 1 2). O"t Ut" ,råOt att at vi følger klubbens_ lover. bet er tidligere også vist til at innkomne

forslag ikke er lagt ut før møtet";l?. er i strid med klubbens lover. Det er tre forslag til

behandling; 1) Lovendritgrror.tug ira hovedstyret, 2) Endring av seilflygruppas driftsmodell fra

ØyvindMoe-åed nere og-:; F"*i;;;plan for bygningsmasse fra Anders Skifiell' Kjell

Øpstadog Anders Bjørnestad mente"at dej første forsbgå ikke kunne behandles siden dette er i

strid med klubbens lover og at årsmøtet ikke har hjemmel for å behandle lovendringsforslag som

ikke er kunngjort på forhånd. Dette forlaget ble deifor awist av årsmøtet' Forslag 2 ogtre kunne

med mer ennyl3flertall behandles. Årråt"t vedtok enstemmig å tillate behandling av forslag 2

og 3.

Forslag fra ØYvind Moe med flere:

vi foreslår at styret rsrbeider.for en ,oy drrftsform Jbr seifflyckti,*iteten og legger Jiam en plan

tit hettandting i et eget medlemsmøte. Farslåget går ut på å tegge oyt-t!l startrnetode SL

(selvstarte*6e) far alle kl,bbens seilflr-. Pbårz inrcebcerer at atle klt'hhens.flS; selges og

erstattes med sL-modeller med offitrent sail'lme nxaterielltilbttd som i dog' Ktubben behøver da

ikkelengertitb1lseit|lyslep,metlkantlverlatedettetilenegendr$isentrepriseiprivatregi.
Klubben ur, ,å,g",}oi 

"n' 
tongriiiil avtule med en sl_epeentrepretlør som sikrer en konlinttitet i

slepetilbudet ia'ZftflS ,nu, ilsroiende tilgiengeligh.et som i dag.
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Øyr.ind Moe odenterte orn forslaget og la til at forslagsstilieme ikke ville be om votering men

følge hovedstyrets innstilling o*å ,"å. forslaget til seilflygruppestyret for videre behanclling

uten et pålagt mandat fra årsmøtet'

Pålø1genc1e diskusjon: Jon Vedum lurte på pds på motofiid' Kjell Øpstad mente støybildet er

forskjellig og kanskje mindre tolererbart fo, naboene. olav Monsson sa at den for:eløpige

tilbakemeldingen fra naboene var svær-r positiv. Tore Kavli rådet klubben til å sjekke de uye

sertifikatforskriftene som kommer neste år hvor han mente at det kun el flyslep og vinsjstart^

som kvalifiserer til flygebevis. Dessuten lurte han på om klubben får noen til å tilby slep' Kåre

Smith mente at en slit omlegging burde involvere hele klubben. ikke bare seilflygmppen'

Dettevarogsåmen'ingentilKaiLyclre.ToreKavlimenteatklubbenkanskjeførstburdeselge
den ene enseteren forl reclusere kostnadene og prioritere grunnskoling'

Forslag fra Anders Skifjell:
Seret ø", a p-tuni"gge en oppgradering at' Flighten samt utarbeid en plan Jbr o,spJ'øring av

n,r-tt uyggetit ak. Fiist Jar'å^fremtegge en ferdig plcn settes til ] . Juni 2A] l '

Forslaget bie enstemmig vedtatt'

7) Fastsette neste års kontingent'' ' ' --ij"-nn" foiUfir uforandret o[ Ute vedtatt uten kommentarer.

8) Budsietter.-girdri"tt"ne 
for hver av gruppene ble vedtatt uten kommentarer.

9) Behandle klubbens organisasionskart'
" -=' fr;i;å;,ili;ffi;;;;;;i; ilt'vr.ti-i'"Å er ansvarlig for fuelanlegset? Øvvind Moe mente man

burde ha en egen rolle med ansvar for bygningsmassen' Kjell pnståa gior{e årsmØtet

oppmerksom?"ai;iilil;; iki;;åTr#iR" iå den rouebåskrivålsen iom luftfartsmvndigheten

har godkjent å;;q9* klubbens opåiutlon"t Oll["yson sa at et rolleorientert

organlsasJonr?urt ikke er det samme som et personorientert organisasjon$qrt siden en person i

prinsippet t* u""tr" nere roller. Men han p.o^elet"rt9 ogtå uroTr"ntlig godkjente roller ikke må

endres. organisasjonskartet or" u"å1åiJ*.å røilenoe 
""ndting"t, 

"velges for 2 år" fiernes for

faggruppenes styremedl.eryme^r, t;;ttydåiig-giøt" forskjeflen mellom personer og roller, og

man må nføVå i"t"isk leder for seilflygruppens motorfly'
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10) Valg.
Ingen fra valgkommiteen var tilstede men følgende kandidater ble valgt uten motforslag:

HovedstYret:
Økonomiansvarlig:
MotorflystYret:
Nestleder:
Varamedlem:
Varamedlem:
Seilflystyret:
Nestleder:
Varamedlem:
Varamedlem:
MikroflystYret:
Nestleder:
Varamedlem:
Varamedlem:

Kolbjørn Walderhaug som kun vil ta ett år

Ole Herman Fjelltun (velgesfor to år)

Ahsen Gilani (velges for ett år)
Mahmood Akbar (velges for ett år)

Terie Arntzen (velges for to år)

VeÅard Stillingen (lelges for ett år)

Anåers Hamre (velges for ett år)

Kristen Thomrd (velges for to år)

Ceir Trosstad (velges for ett år)
Hermod Trana (velges for ett år)

Det skulle også velges leder for g$PPestyret motorfly, men det var ikke funnet noen kandidat'

ÅrsmØtet valgte å gi de valgte medlemmene av motoigruppestyret anledning til å oppnevne to

;tr;;}";t;iår hioretter åe samlet velger en leder blant seg'

Styrene ser slik ut etter valg:

Olav Monsson (sitter ett år til)
Ole Andrd Knutsen (sitter ett år til)
Kolbjørn Walderhaug (sitter ett år)

Kai Lyche (sitter ett år til)
Kommende motorgruppeleder (sitter to år til)
Terje Arntzen (sitter to år til)
Ole Herman Fielltun (sitter to år til)
Kristen Thomrd (sitter to år til)

Utoekes/velges (for to år)
Olå german Fjelltun (for to år)

Torgeir Pedersen (sitter ett år til)
UtBekes (for to år)
Ahsen Gilani (for ett år)
Mahmood Akbar (for ett år)

Ilovedstyret:
Leder:
Nestleder:
Økonomiansvarlig:
Styremedlem:
Styremedlem:
Varamedlem:
Varamedlem:
Varamedlem:

MotorflYstYret:
Leder:
Nestleder:
Styremedlem:
Styremedlem:
Varamedlem:
Varamedlem:
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Seilll-r.-styrtt:
Ledcr:
Nestieder:
Styrernedle m:
Styremerllern:
V'irranretilen:
Varamedlcm:

&'likrtflystYrct:
Leder:
Nestleder:
Styr'enre cllerl:
Styremedlem:
Vriramedl*r'n:
Vnrar"ucdlenr:

takket for
2?:50.
1"

Olc i\ndre Knutssn isitter ett år til)
Terjc Arnuen (flor tei åri

Ulrica Zottennann {'sitttr ett år til}
Utpeke,r (lor to åri
*egnrii Stillingcn {velges for ett år}
Aniers Hamre ivelges for elt åri

Kai Lycirc lsitte r ett år til)
Kristerr Thorrud (lor to år)

Thcmas Haukelien (sitter ett år til)
Utprkes {for to åri
Geir Trogstad (fcrr ett år)
Herm*d ?rana {for ett år)

Yalgkomit€: r r
Ltder : Hans Magnus Borge (fra se.ilflygruppa)

Mecllem: Sigbjorn Stect'1e lfia moror.flyquppa)

Medlem: Ttioåras Hautielien (fra nrikroflygruppa)

V*ruirnedlem: Erling Magnus Cerrhnrclsen

lfettc tor-sIirset hrle *nsstemmig vedtatt

Revisurer:
Års,lrpt*t gir hoverlstyre ma*clat til ir utpeke to revlsorer.

11) Behandle NAKINLF's årsberetninger og regnsk,"f"t, 
i,.-

Det roreliqeer i6gen årsbcretning *gi.g,,*lup 61 2010 cnda. Årsmøtct gir hovcdstyrct mandat til

fi belranille d*tle iidtninistralivt'

12) Eventuelle $Sker s$m skal trem på NLF seksioners årsmøter, NLF's

iJåt*"*ntantskapsmøte eller NLF's ti ng'
Det i*religger ingen saker son"r skal fremrnes'

13) Eventuelt.' Belnr B+)cktttatltr villc gjcrnc vitc

innvilget. St1'ret tr*r ikke vurdert
$m klubben har noen plan s derscm konsesjon ikke blir

*oen plarr B.

fremmeitet.lbrmann
hevet kl.
rnars ?01

L;-tire (sigtt,)
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